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1. Mötet öppnades 

Catharina hälsade alla välkomna och speciellt till Anna Petterson som ny ledamot för Region 

Skåne. Mötet öppnades. 

2. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 29 november godkändes. 

3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes. 

4. Information från parterna 

Catharina meddelade att hon avser gå i pension och att en ny ordförande ska utses av regeringen.  

Catharina framförde ett tack till styrelsen för ett gott samarbete genom åren. 

5. Godkännande av Årsrapport 2023 

Catharina noterade att stadens bostadåtagande är uppfyllt sedan 2020 och försätter att 

färdigställa bostäder inom Helsingborgsexpressens influensområden.  

Marie informerade att staden ser en avmattning samtidigt som det i staden finns stora 

områden som kan utvecklas och där bland annat Helsingborgsexpressen är bärande för att 

utvecklingen ska kunna påbörjas i närtid. 

Styrelsen godkände Årsrapport 2023 för Ramavtal 11 – Helsingborg. 

6. Information om kollektivtrafikobjekten, genomförande och ekonomi 

Oscar informerade om att för Helsingborgsexpressen pågår byggnation vid Elineberg, ett stort 

antal hållplatser samt vid Kadettgatan. Under mars kommer utbyggnad av Närlunda att 

påbörjas. För västra Berga/Ringstorp är projekteringen i slutfasen. 

Marie informerade om att tidplaneringen för utbyggnaden av Helsingborgsexpressen 2 har 

påverkats men att trafiköppnandet i dagsläget bedöms fortfarande klaras enligt plan.     

7. Information om cykelobjekten, genomförande och ekonomi  

Marie informerade om att samordnad utbyggnad av åtgärder för både Helsingborgsexpressen 

och cykelobjekt pågår för Furutorpsgatan och Trädgårdsgatan. Fågelsångsstråket etapp 2 

Dokumentet är elektroniskt undertecknat



   

SEKRETARIAT STYRELSERNA 
FÖR UPPFÖLJNING 
AV RAMAVTALEN  

 

PROTOKOLL 2 (2) 

Skapat av Dokumentdatum   

Lindmark Lotten, PLnpa 2024-03-13  
   
 

Styrelsemöte Ramavtal 11 Helsingborg 

pågår med stora ledningsomdragningar och objektet planeras att färdigställas under året. För 

Trädgårdsgatan är projekteringen i slutfasen med planerad byggstart efter sommaren. 

8. Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

9. Nästa möte 

Nästa möte är den 20 juni hos Region Skåne.  

10. Avslutning 

Catharina tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 

 
Catharina Håkansson Boman 

Ordförande 
 

 

 
Lotten Lindmark 

Sekreterare 
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